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Protokół Nr III/18
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, 

która odbyła się 28 grudnia 2018 roku.
(sala 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku)

Początek sesji: godz.: 8.00.
1. Sprawy regulaminowe.
(nagranie:0:05:13-0:08:01)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 3. w obecnej kadencji sesję Rady
Miejskiej w Słupsku.
Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Prezydenta Miasta  Słupska
Krystynę  Danilecką-Wojewódzką,  Zastępców  Prezydenta  Martę  Makuch  i  Marka  Golińskiego,
Sekretarza  Miasta  Łukasza  Kobusa,  Skarbnika  Miasta  Artura  Michałuszka  oraz  wszystkich
uczestniczących w obradach. Powitała również Leszka Gurskiego Komendanta Miejskiego Policji
w Słupsku.
Przed przystąpieniem do obrad poprosiła wszystkich o powstanie i uczczenie  minutą ciszy pamięć
zmarłych: Poseł Jolanty Szczypińskiej i byłego radnego Adama Szewczyka.
Minuta ciszy
Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Przewodnicząca Rady, na podstawie zgłoszeń radnych, stwierdziła quorum  umożliwiające Radzie
podejmowanie prawomocnych decyzji  (22 radnych) oraz poinformowała,  że funkcję  sekretarza
obrad  będzie pełnić radny Kamil Bierka.
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego  protokołu.  Lista  obecności
pracowników samorządowych stanowi załącznik nr  2 do niniejszego protokołu.  Lista obecności
kierowników  jednostek  organizacyjnych  Miasta  Słupska  stanowi  załącznik  nr  3  do  niniejszego
protokołu. Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu).)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest treść
Protokołów Nr I i II z sesji, które odbyły się 21 i 28 listopada tego roku. Protokoły zostały radnym
udostępnione w dniu  24 grudnia.
Następnie stwierdziła,  że  do wymienionych protokołów nie wniesiono zastrzeżeń ani  poprawek
i w związku z tym zgodnie z § 33. ust. 4 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Słupsku uważa się
je za przyjęte.
Zawiadomienie o terminie sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami radni otrzymali 21 grudnia.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad.
Nikt z radnych nie zgłosił się, więc stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku obradować będzie
zgodnie z porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu.
(Zawiadomienie radnych stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Pismo  do Prezydenta 
Miasta z 21 grudnia 2018 r., znak: ORM-III.0002.18.2018 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu, a zaproszenie gości stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu).

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2.  Informacja Prezydenta Miasta Słupska o stanie realizacji  zadań oświatowych Miasta Słupska
w roku szkolnym 2017/2018.

3. Informacje urzędów skarbowych o wynikach analiz oświadczeń majątkowych.

4. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o miejskich jednostkach organizacyjnych, które zgłosiły
zapotrzebowanie na organizację pracy ograniczenia wolności oraz pracy społecznie użytecznej
przez skazanych w 2019 roku.



2

5.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
podjętych na sesji w dniu 26 września 2018 r. (stan na dzień 12 grudnia 2018 r.).

6. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 3/22),

2) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 3/23),

3) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 3/24),

4)  w  sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków,  które  nie  wygasają  z  upływem  roku  budżetowego
2018 (druk nr 3/21),

5)  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Słupska  na  lata  2018-2033
(druk nr 3/26),

6)  w  sprawie  ustanowienia  wieloletniego  programu  osłonowego  Miasta  Słupska  w  zakresie
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 (druk nr 3/4),

7) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie
pomocy  w  zakresie  dożywiania  w  formie  świadczenia  pieniężnego  na  zakup  posiłku
lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”
na lata 2019 -2023 (druk nr 3/5),

8) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na pomoc w formie posiłku albo
świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów  żywnościowych  osób  objętych  wieloletnim
programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu”
na lata 2019 – 2023 (druk nr 3/6),

9) w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/742/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 czerwca 2018 r.
w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola, dla których
organem prowadzącym jest Miasto Słupsk (druk nr 3/2),

10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień z Gminą Kobylnica w sprawie zasad
prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych (druk nr 3/3),

11) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Słupska z organizacjami pozarządowymi na
2019 rok (druk nr 3/8),

12)  w  sprawie  zasad  udzielania  dotacji  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty
budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków  lub  znajdującym  się  w  gminnej
ewidencji zabytków (druk nr 3/14),

13) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Słupska
na lata 2016-2019 (druk nr 3/15),

14)  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego „Pomorska” w Słupsku (druk nr 3/16),

15)  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  „Dworzec”
w Słupsku (druk nr 3/17),

16) w sprawie nadania nazw ulicom w Słupsku (druk nr 3/1),

17) w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Słupska (druk nr 3/9),

18) w sprawie powołania Skarbnika Miasta Słupska (druk nr 3/10),

19) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 3/25),

20) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr II/6/02 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
27 listopada 2002 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Słupska (druk nr 3/7),
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21) w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/638/17 Rady Miejskiej  w Słupsku z dnia 28 grudnia
2017 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej
w  Słupsku  oraz  zasad  zwrotu  kosztów  podróży  przysługujących  radnym  Rady  Miejskiej
w Słupsku (druk nr 3/20),

22) w sprawie delegowania dwóch radnych Rady Miejskiej w Słupsku do Komisji Bezpieczeństwa
i Porządku Miasta Słupska (druk nr 3/11),

23)  w  sprawie  wskazania  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  upoważnionego
do  określenia  terminu  i  miejsca  wykonywania  zadania  oraz  miejscowości  rozpoczęcia
i zakończenia podróży służbowej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Słupsku (druk nr 3/12),

24) w sprawie wyboru Przewodniczących i Wiceprzewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej
w Słupsku (druk nr 3/13).

7. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku na 2019 rok.

8. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 3/18),

2) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033 (druk nr
3/19).

9. Interpelacje i zapytania radnych.

Ad.pkt.2 Informacja Prezydenta Miasta Słupska o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta
Słupska w roku szkolnym 2017/2018.

(nagranie:0:08:02-0:09:33 )
(Informacja o stanie realizacji  zadań oświatowych  Miasta Słupska w roku szkolnym 2017/2018
stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że zgodnie z art.  11 ust.  7
ustawy  z  14  grudnia  2016  r.  Prawo  oświatowe  organ  wykonawczy  jednostki  samorządu
terytorialnego, w terminie do 31 października każdego roku, przedstawia organowi stanowiącemu
jednostki informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny.
Prezydent Miasta przedłożył Radzie Miejskiej wymienioną informację za rok szkolny 2017/2018
w dniu 31 października, czyli w ustawowym terminie.
Poinformowała, że ww. informację przesłała radnym do zapoznania się oraz skierowała do Komisji
Edukacji, która przez aklamację przyjęła ją do wiadomości.
(Opinia Komisji Edukacji stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej informacji?
Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się  w  związku  z  tym  stwierdziła,  że  Prezydent  Miasta  Słupska
wywiązał się z ustawowego obowiązku przedstawienia Radzie Miejskiej w Słupsku informacji
o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Słupska w roku szkolnym 2017/2018.

Ad.pkt.3 Informacje urzędów skarbowych o wynikach analiz oświadczeń majątkowych.
(nagranie:0:09:34-0:11:15 )
(Informacja  o  wynikach  analiz  oświadczeń  majątkowych:  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego
w Słupsku stanowi załącznik Nr  10,  Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Koszalinie
stanowi załącznik Nr 11, Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w Koszalinie stanowi załącznik
Nr  12  i  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  Wrocław-Fabryczna  stanowi  załącznik  Nr  13
do niniejszego protokołu).
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 24h ust. 12
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym podmiot dokonujący analizy oświadczeń
majątkowych  w terminie  do dnia  30  października  każdego  roku  przedstawia  radzie  gminy
informację o: 
1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie;
2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych
3)  działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami 
Przypomniała, że w dniu 12 grudnia br. radni otrzymali informacje przedłożone przez: Naczelnika
Urzędu  Skarbowego  w  Słupsku,  Naczelnika  Pierwszego  Urzędu  Skarbowego  w  Koszalinie,
Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w Koszalinie, Naczelnika Urzędu Skarbowego Wrocław-
Fabryczna.
Poinformowała, że z przedłożonych informacji wynika, iż  przeprowadzone analizy nie wykazały
nieprawidłowości  wymagających  podjęcia  działań,  o  których  mowa  w  art.  24h  ust.  9  ustawy
o samorządzie gminnym.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tych dokumentów?
Nikt z radnych nie zgłosił się w związku z tym stwierdziła, że wcześniej wymienione podmioty,
w ustawowym terminie,  przedstawiły Radzie Miejskiej w Słupsku informację z  dokonanej
analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez osoby do tego zobowiązane.

Ad.pkt.4 Informacja Prezydenta Miasta Słupska o miejskich jednostkach organizacyjnych,
które  zgłosiły  zapotrzebowanie  na  organizację  pracy  ograniczenia  wolności
oraz pracy społecznie użytecznej przez skazanych  w 2019 roku.

(nagranie: 0:11:18-0:13:21 )
(Informacje Prezydenta Miasta Słupska o miejskich jednostkach organizacyjnych,  które zgłosiły
zapotrzebowanie na organizację  pracy ograniczenia wolności  oraz  pracy  społecznie użytecznej
przez  skazanych   w  2019  roku  pismo  z  dnia  23  listopada  2018  r.  znak:ZK-VII.033.50.2018
oraz  z  dnia  22  listopada  2018  r.  znak:ZK-VII.033.42.2018  stanowią  załączniki  Nr  14  i  15
do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  zgodnie  z  §  3 ustęp  2
rozporządzenia  Ministra  Sprawiedliwości  z  dnia  1  czerwca  2010  roku  w  sprawie  podmiotów,
w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna Prezydent
Miasta  Słupska  w dniu  26  listopada  br.  przedstawił   Radzie  Miejskiej  informację  o  miejskich
jednostkach organizacyjnych,  które  zgłosiły zapotrzebowanie  na  organizację  pracy ograniczenia
wolności oraz pracy społecznie użytecznej przez skazanych oraz opinię prezesa sądu rejonowego
dotyczącą potrzeby sądu w tym zakresie. 
Przypomniała, że informację tę wraz z opinią Prezesa Sądu radni otrzymali w dniu 12 grudnia.
Ponadto  poinformowała,  że zgodnie  z  §  3 i  4  rozporządzenia Ministra  Sprawiedliwości  z  dnia
21 sierpnia 2017 r. w sprawie podmiotów podległych Urzędowi Miejskiemu w Słupsku, w których
jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna Prezydent Miasta
przedłożył w dniu 26 listopada informację w zakresie zapotrzebowania na zatrudnienie skazanych
zgłoszone przez jednostki użytku publicznego oraz jednostkę organizacyjną miasta.
Dodała, że informację tę radni otrzymali również 12 grudnia.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tych dokumentów? 
Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się  w  związku  z  tym  stwierdziła, że  Prezydent  Miasta  Słupska
wywiązał się z ustawowego obowiązku przedstawienia Radzie Miejskiej w Słupsku informacji
o  miejskich  jednostkach  organizacyjnych,  które  zgłosiły  zapotrzebowanie  na  organizację
pracy ograniczenia wolności oraz pracy społecznie użytecznej przez skazanych w 2019 roku.
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Ad  pkt  5.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej
w Słupsku podjętych na sesji w dniu 26 września 2018 r. (stan na dzień 12 grudnia
2018 r.)

(nagranie: 0:13:22-0:18:30 )
(\Ww. sprawozdanie stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska przypomniała,  że sprawozdanie  Prezydenta
Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  podjętych  na  sesji  w  dniu
26 września 2018 r. radni otrzymali 17 grudnia br.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego sprawozdania?
Nikt z radnych się nie zgłosił.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z § 29 ustęp 3
Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku, Rada przyjmuje sprawozdanie w drodze głosowania.
Poddała sprawozdanie pod głosowanie.

W  yniki głosowania 
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2
Wyniki imienne:
ZA(18)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna
Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Łukasz Jaworski, Adam Treder
NIEOBECNI (2) 
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że  Rada Miejska w Słupsku
większością  głosów  przyjęła  sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał
Rady  Miejskiej  w Słupsku podjętych na sesji  w dniu  26 września  2018 r.  (stan na dzień
12 grudnia 2018 r.). 

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwał:
1) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 3/22),
(nagranie:0:18:40-0:24:12 )
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że projekt uchwały radni otrzy-
mali w dniu 19 grudnia 2018 r.
Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Finansów
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu?

Głos zabrał radny Paweł Szewczyk.
Wyjaśnień udzielił: Skarbnik Miasta Artur Michałuszek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz
z autopoprawką.
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Wyniki głosowania: 
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam,
Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran,
Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona  Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku,
w wyniku głosowania   jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta
Słupska na 2018 rok.
(Uchwała Nr III/19/18 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok stanowi załącznik
nr 19 do niniejszego protokołu.)

2) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 3/23).
(nagranie: 0:24:13- 0:26:50)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 19 grudnia 2018 r.
Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Finansów  zaopiniowała
projekt pozytywnie. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu?
Nikt z radnych nie zgłosił się.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod głosowanie wraz
z autopoprawką.

Wyniki głosowania:
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2
Wyniki imienne:
ZA(19)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski,
Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna
Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Bobrowski
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku,
w  wyniku  głosowania  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Miasta Słupska na 2018 rok.
(Uchwała Nr III/20/18 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok stanowi załącznik
nr 22 do niniejszego protokołu.)

3) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2018 rok (druk nr 3/24);
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(nagranie:0:26:52-0:32:41)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały   radni
otrzymali  w dniu  19 grudnia 2018 r.  Dodała,  że  Komisja  Finansów oraz  Komisja  Gospodarki
Komunalnej zaopiniowały projekt pozytywnie. 
(Opinie Komisji stanowi załącznik Nr 24 i 25 do niniejszego protokołu).
Następnie  poinformowała,  że  w  dniu  27  grudnia Prezydent  Miasta  przedłożył  autopoprawkę
do tego projektu, którą niezwłocznie przekazała radnym.
(Autopoprawka - pismo z 27 grudnia 2018 r. znak:PRIK-RPK-I.3021.33.2018 Prezydenta Miasta
Słupska stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu).
Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu? 
Nikt z radnych nie zgłosił się.
Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie
wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2
Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski,
Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna
Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Tadeusz Bobrowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku,  w  wyniku
głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska
na 2018 rok.
(Uchwała  Nr  III/21/18  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska  na  2018  roku  stanowi
załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.)
Dodała,  że radny Tadeusz Bobrowski chciał zabrać głos, a ona tego nie zauważyła,  w związku
z tym udzieliła mu głosu.
Głos  zabrał  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski i  zadał  dwa  pytania
dotyczące doświetlenia przejść dla pieszych oraz rolowania długów.
Wyjaśnień udzielili: Skarbnik Miasta Artur Michałuszek, Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej
Jarosław Borecki.

4) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem
roku budżetowego 2018 (druk nr 3/21)

(nagranie:0:32:43-0:40:09)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały   radni
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otrzymali w dniu 19 grudnia 2018 r. 
Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Finansów
oraz Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowały projekt pozytywnie. 
(Opinie Komisji stanowi załącznik Nr 29 i 30 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu?

W dyskusji wzięli udział radni:   Tadeusz Bobrowski, Paweł Szewczyk.

Wyjaśnień udzieliła: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski,
Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł  Szewczyk,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
PRZECIW (1)
Wojciech Lewenstam
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tadeusz Bobrowski, Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku,
w  wyniku  głosowania  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie   ustalenia  wykazu
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018.
(Uchwała Nr III/22/18 w sprawie  ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2018 stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.)

5)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Słupska
na lata 2018-2033 (druk nr 3/26)

(nagranie:0:40:10-0:41:58)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 21 grudnia 2018 r. 
Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem
i autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu?
Nikt z radnych nie zgłosił się, więc poddała projekt  uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (15)
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Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski,
Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński,
Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Tadeusz Bobrowski, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku,  w  wyniku
głosowania  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie   zmiany  wieloletniej  prognozy
finansowej Miasta Słupska na lata 2018-2033.
(Uchwała Nr III/23/18 w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 
2018-2033 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.)

6)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  wieloletniego  programu  osłonowego  Miasta
Słupska  w  zakresie  dożywiania  "Posiłek  w  szkole  i  w  domu"  na  lata  2019-2023
(druk nr 3/4)

(nagranie: 0:42:04-0:49:59)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 34 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 7 grudnia 2018 r. 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku Klaudiusz Dyjas  przedstawił projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem oraz autopoprawką.
Głos w sprawie projektu uchwały zabrała radna Anna Mrowińska.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Spraw
Społecznych oraz Komisja Edukacji zaopiniowały projekt pozytywnie. 
(Opinie Komisji stanowi załącznik Nr 35 i 36 do niniejszego protokołu).
Wyjaśnień  radnej  Annie  Mrowińskiej  udzielił:  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy Rodzinie
w Słupsku Klaudiusz Dyjas.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska  poddała pod głosowanie projekt  uchwały
wraz z autopoprawką

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku,  w  wyniku
głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu
osłonowego Miasta   Słupska w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata
2019-2023.
(Uchwała  Nr  III/24/18  w  sprawie   ustanowienia  wieloletniego  programu  osłonowego  Miasta
Słupska w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 stanowi załącznik
nr 37 do niniejszego protokołu.)
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7)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego
do  przyznania  nieodpłatnie  pomocy  w  zakresie  dożywiania  w  formie  świadczenia
pieniężnego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym
programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 (druk nr 3/5)

(nagranie: 0:50:01-0:52:44 )
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 38 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poprosiła  o  przedstawienie  projektu
wraz z uzasadnieniem.
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku Klaudiusz Dyjas  przedstawił projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Spraw
Społecznych zaopiniowała projekt pozytywnie. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 39 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu?
Nikt z radnych nie zgłosił się, więc poddała projekt pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku,  w  wyniku
głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego
uprawniającego  do  przyznania  nieodpłatnie  pomocy  w  zakresie  dożywiania  w  formie
świadczenia  pieniężnego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  dla  osób  objętych  wieloletnim
rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.
(Uchwała  Nr  III/25/18  w  sprawie   podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego
do  przyznania  nieodpłatnie  pomocy  w  zakresie  dożywiania  w  formie  świadczenia  pieniężnego
na  zakup  posiłku  lub  żywności  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym  programem  "Posiłek
w  szkole  i  w  domu"  na  lata  2019-2023 stanowi  załącznik  nr  40  do  niniejszego  protokołu.)

8) podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na pomoc
w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych osób
objętych  wieloletnim  programem  wspierania  finansowego  gmin  w  zakresie  dożywiania
"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 (druk nr 3/6)

(nagranie: 0:52:46-0:56:30)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 41 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 7 grudnia 2018 r. 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku Klaudiusz Dyjas  przedstawił projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem oraz autopoprawką.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Spraw
Społecznych zaopiniowała projekt pozytywnie. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 42 do niniejszego protokołu).
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Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt z radnych nie zgłosił się, więc poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku,
w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad  zwrotu
wydatków poniesionych na pomoc w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci
produktów żywnościowych osób objętych wieloletnim programem wspierania  finansowego
gmin w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 
(Uchwała  Nr  III/26/18  w  sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków  poniesionych  na  pomoc
w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych osób objętych
wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole
i  w  domu"  na  lata  2019-2023 stanowi  załącznik  nr  43  do  niniejszego  protokołu.)

9) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/742/18 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 27 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane
przez przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Miasto Słupsk (druk nr 3/2)

(nagranie: 0:56:31-0:59:00)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 44 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 7 grudnia 2018 r. 
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Edukacji
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 45 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się,  więc  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku,
w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie   zmiany  Uchwały
Nr LIII/742/18 Rady Miejskiej  w Słupsku z  dnia 27 czerwca 2018 r.  w sprawie ustalenia
wysokości  opłat  za  świadczenia  udzielane  przez  przedszkola,  dla  których  organem
prowadzącym jest Miasto Słupsk.
(Uchwała Nr III/27/18  w sprawie  zmiany Uchwały Nr LIII/742/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
27  czerwca  2018  r.  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  świadczenia  udzielane  przez
przedszkola,  dla których organem prowadzącym jest  Miasto Słupsk stanowi załącznik nr  46 do
niniejszego protokołu.)

10) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień z Gminą Kobylnica
w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych (druk nr 3/3)

(nagranie :0:59:01-1:00:41)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 47 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 7 grudnia 2018 r. 
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Edukacji
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 48 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt z radnych nie zgłosił się, więc poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku,
w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
porozumień  z  Gminą  Kobylnica  w  sprawie  zasad  prowadzenia  pozaszkolnych  punktów
katechetycznych.
(Uchwała Nr III/28/18   w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień z Gminą Kobylnica
w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych stanowi załącznik nr 49 do
niniejszego protokołu.)

11)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  Miasta  Słupska
z organizacjami pozarządowymi na 2019 rok (druk nr 3/8)

(nagranie: 1:00:44-1:22:55)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 10 grudnia 2018 r. 
Poinformowała,  że  projekt  został  pozytywnie  zaopiniowany przez  Komisję  Spraw Społecznych
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i Komisję Edukacji. 
(Opinie Komisji stanowią załącznik Nr 51 i 52 do niniejszego protokołu).
Następnie dodała, że w dniu 20 grudnia Prezydent Miasta Słupska wniosła autopoprawkę do tego
projektu, którą tego samego dnia radni otrzymali do zapoznania się.
(Autopoprawka – pismo z 20 grudnia 2018 r. znak:DKS-VI.0006.5.2018 stanowi załącznik Nr 53 do
niniejszego protokołu).
Dyrektor  Wydziału  Dialogu  i  Komunikacji  Społecznej  Beata  Macedońska  przedstawiła  projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu?
Głos zabrał: radny Wojciech Gajewski
Wyjaśnień  udzieliła  Dyrektor  Wydziału  Dialogu  i  Komunikacji  Społecznej  Beata  Macedońska
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Tadeusz Bobrowski zgłosił  wniosek o wykreślenie punktu
1.12 „Opracowanie i wydanie materiałów dotyczących edukacji równościowej” lub zaproponował,
aby Pani Prezydent zastąpiła go punktem dotyczącym przeprowadzenia badań nierówności kobiet
pod względem ekonomicznym zatrudnionych przez Prezydenta Miasta. 
W dalszej dyskusji udział wzięli radni: Wojciech Lewenstam, Przewodnicząca Rady Miejskiej
Beata Chrzanowska, Anna Mrowińska, Tadeusz Bobrowski.
Wyjaśnień udzielały: Dyrektor  Wydziału Dialogu i  Komunikacji  Społecznej  Beata Macedońska,
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marta  Makuch,  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna
Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  pod  głosowanie  wniosek
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Tadeusza Bobrowskiego o wykreślenie z tego Programu
punktu  1.12  „Opracowanie  i  wydanie  materiałów  dotyczących  edukacji  równościowej”  

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Bobrowski, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder
PRZECIW (8)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Wojciech  Gajewski,  Małgorzata  Lenart,  Paweł  Skowroński,
Piotr Skowroński, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania większością głosów uwzględniła wniosek Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej Tadeusza Bobrowskiego.
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką oraz przegłosowanym
i uwzględnionym wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA:  16,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  4,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Jan  Lange,
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska



14

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania  większością  głosów podjęła  uchwałę  w sprawie  przyjęcia  Programu
współpracy  Miasta  Słupska  z  organizacjami  pozarządowymi  na  2019  rok.
(Uchwała Nr III/29/18 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta Słupska z organizacjami
pozarządowymi na 2019 rok  stanowi załącznik Nr 54 do niniejszego protokołu).

12)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  udzielania  dotacji  na  prace  konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 3/14)

(nagranie: 1:23:00-1:51:16)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 10 grudnia 2018 r. 
Główny Specjalista w Wydziale Polityki Przestrzennej Katarzyna Dobkowska przedstawiła projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  poinformowała, że projekt został pozytywnie
zaopiniowany przez Komisję Edukacji. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 56 do niniejszego protokołu).
Otworzyła dyskusję.
W dyskusji wzięli udział radni:   Paweł Szewczyk, Jan Lange, Anna Rożek, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Lewenstam, Renata Stec.
Wyjaśnień udzielali: Główny Specjalista w Wydziale Polityki Przestrzennej Katarzyna Dobkowska,
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka, Zastępca Prezydenta Miasta Słupska
Marek Goliński.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zamknęła dyskusję.
Poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski,
Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Paweł
Skowroński, Piotr Skowroński, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Anna Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Bobrowski
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji
na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym
do  rejestru  zabytków  lub  znajdującym  się  w  gminnej  ewidencji  zabytków.
(Uchwała  Nr  III/30/18  w  sprawie  zasad  udzielania  dotacji  na  prace  konserwatorskie,
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restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym
się w gminnej ewidencji zabytków stanowi załącznik Nr 57 do niniejszego protokołu).
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła przerwę do godz.10.15.
Po przerwie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła obrady po przerwie.

13) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Opieki nad
Zabytkami Miasta Słupska na lata 2016-2019 (druk nr 3/15)

(nagranie: 2:17:43-2:20:34)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 58 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 10 grudnia 2018 r. 
Główny Specjalista w Wydziale Polityki Przestrzennej Katarzyna Dobkowska przedstawiła projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  poinformowała, że projekt został pozytywnie
zaopiniowany przez Komisję Edukacji. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 59 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu?
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Anna Rożek, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania
z  realizacji  Programu  Opieki  nad  Zabytkami  Miasta  Słupska  na  lata  2016-2019.
(Uchwała  Nr  III/31/18 w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  realizacji  Programu  Opieki  nad
Zabytkami Miasta Słupska na lata 2016-2019 stanowi załącznik Nr 60 do niniejszego protokołu).

14) podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego "Pomorska" w Słupsku (druk nr 3/16)

(nagranie: 2:20:36-2:22:55)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 61 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 10 grudnia 2018 r.
Jednocześnie  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  zaopiniowała  pozytywnie
projekt uchwały wraz z autopoprawką złożoną przez Prezydenta Miasta Słupska.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 62, a autopoprawka – pismo z 27 grudnia 2018 r. Prezydenta
Miasta Słupska stanowi załącznik Nr 63 do niniejszego  protokołu).
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Kierownik  Referatu  Planowania  Przestrzennego  w  Wydziale  Polityki  Przestrzennej  Magdalena
Niewiadoma przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt  z radnych się  nie  zgłosił,  wobec tego poddała projekt  uchwały wraz z  autopoprawką pod
głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  "Pomorska"  w  Słupsku.
(Uchwała  Nr  III/32/18  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego "Pomorska" w Słupsku stanowi załącznik Nr 64 do niniejszego
protokołu).

15)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego "Dworzec" w Słupsku (druk nr 3/17)

(nagranie: 2:22:55-2:38:37)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 65 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 12 grudnia 2018 r.
Poinformowała,  że Komisja  Gospodarki  Komunalnej  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały
z wnioskami:
-  o  wprowadzenie  przy ul.  Kołłątaja  i  3  Maja  w miejscu,  gdzie  są  teraz  budynki  gospodarcze

i garaże zapisu o funkcji usługowej lub innej pożądanej,
- o podwyższenie wskaźnika miejsc parkingowych do 1,2+0,2,
-  o  wprowadzenie  ograniczenia  wysokości  budowanych  obiektów  na  terenie  objętym  planem

do 15 m.
(Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej stanowi załącznik Nr 66 do niniejszego protokołu).
Jednocześnie  poinformowała,  że  w  dniu  27  grudnia  Prezydent  Miasta  wniosła  autopoprawkę
do projektu  uchwały uwzględniającą  między innymi wniosek Komisji  dotyczący podwyższenia
wskaźnika miejsc parkingowych. Dodała, że autopoprawkę radni otrzymali w tym samym dniu.
(Autopoprawka – pismo z 27 grudnia 2018 r. Prezydenta Miasta Słupska stanowi załącznik Nr 67
do niniejszego protokołu).
Główny Specjalista w Wydziale Polityki Przestrzennej projektant Maciej Araszkiewicz przedstawił
projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  i  autopoprawką  oraz  ustosunkował  się
do nieuwzględnionych wniosków Komisji Gospodarki Komunalnej.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu?
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W  dyskusji  wzięli  udział  radni:  Paweł  Szewczyk,  Tadeusz  Bobrowski,  Wojciech  Gajewski.
Wyjaśnień  udzielił: Główny  Specjalista  w  Wydziale  Polityki  Przestrzennej  projektant  Maciej
Araszkiewicz
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nikt więcej do dyskusji się nie
zgłosił, więc przeszła do głosowania wniosków Komisji. 
Poinformowała,  że  w  przypadku,  gdy  Rada  Miejska  uwzględni  wnioski  Komisji,  to  zgodnie
z obowiązującymi przepisami ustawowymi nie będzie można głosować nad uchwałą – trzeba będzie
powtórzyć procedurę uchwalania planu.
Poddała pod głosowanie wnioski Komisji Gospodarki Komunalnej:
Pierwszy wniosek– o przeznaczenie do wyburzenia budynków garażowych zlokalizowanych
na  terenie  oznaczonym  jako  215.2Ks  oraz  budynków  mieszkalnych  zlokalizowanych
na terenach 2.10.MW,U i 2.11.MW,U tj. przy ul. Kołłątaja i ul. 3-go Maja i wprowadzenie
zapisu o funkcji usługowej lub innej pożądanej.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange,
Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk,
Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Bogusław Dobkowski, Małgorzata Lenart, Artur Wiszniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Beata Chrzanowska, Wojciech Lewenstam, Piotr Skowroński, Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  większością  głosów  uwzględniła  wniosek  Komisji  Gospodarki
Komunalnej.

Następnie  poddała  pod  głosowanie  kolejny  wniosek  Komisji  tj.  wprowadzenie  ograniczenia
wysokości  budowanych  obiektów  na  terenie  objętym  planem  do  15  m.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan
Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec,  Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder
PRZECIW (4)
Bogusław Dobkowski, Małgorzata Lenart, Piotr Skowroński, Artur Wiszniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Wojciech Gajewski, Paweł Skowroński, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  większością  głosów  uwzględniła  wniosek  Komisji  Gospodarki
Komunalnej.
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Następnie  stwierdziła, iż z uwagi na fakt, że oba wnioski Komisji Gospodarki Komunalnej zostały
uwzględnione, głosowanie nad projektem uchwały stało się bezprzedmiotowe, ponieważ zgodnie
z  zapisami  ustawowymi  będzie  musiała  być  przeprowadzona  ponownie  procedura  uchwalenia
planu.

16)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  nazw  ulicom  w  Słupsku  (druk  nr  3/1)
(nagranie: 2:38:47-2:42:06)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 68 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 6 grudnia 2018 r.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marek  Goliński  przedstawił  projekt  uchwały
wraz z uzasadnieniem.
(Opinie Komisji: Gospodarki Komunalnej oraz Zdrowia i Spraw Społecznych stanowią załączniki
Nr 69 i 70 do niniejszego protokołu).
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu uchwały.
Nikt z radnych nie zgłosił się wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  nadania  nazw  ulicom
w Słupsku.
(Uchwała  Nr  III/33/18  w  sprawie  nadania  nazw  ulicom  w  Słupsku stanowi  załącznik  Nr  71
do niniejszego protokołu).

17) podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Słupska (druk nr 3/9)
(nagranie: 2:42:10-2:53:06)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 72 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 10 grudnia 2018 r.
Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka  przedstawiła  projekt  uchwały
wraz z  uzasadnieniem oraz  autopoprawką polegającą na wykreśleniu z  § 1 słowa „Odwołuję”,
a wpisaniu w to miejsce słowa „Odwołuje się”, natomiast pozostała część zdania pozostaje bez
zmian.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu uchwały.
Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur  Michałuszek podziękował  wszystkim  za  współpracę.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz
z autopoprawką.
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Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  odwołania Skarbnika Miasta Słupska.
(Uchwała Nr  III/34/18 w sprawie  odwołania Skarbnika Miasta Słupska stanowi załącznik Nr 73
do niniejszego protokołu).
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska w imieniu Rady Miejskiej podziękowała panu
Michałuszkowi za profesjonalizm, bardzo wysoką kulturę i wielką klasę.
Brawa.
Następnie otworzyła dyskusję.
Radny  Jan  Lange  w  imieniu  Klubu  Radnych  PO  złożył  panu  Michałuszkowi  podziękowania
za współpracę.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski w imieniu Klubu Radnych PiS złożył
podziękowania panu Michałuszkowi za współpracę.
Radny  Bogusław  Dobkowski jako  były  Przewodniczący  Komisji  Finansów  podziękował  panu
Michałuszkowi za współpracę.
Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek podziękował wszystkim za ciepłe słowa skierowane
w stosunku do jego osoby i życzył radnym samych sukcesów.
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka w imieniu Kierownictwa podziękowała
panu Michałuszkowi za wkład pracy i zaangażowanie.
Wręczyła  mu pamiątkowy długopis  z  życzeniami,  aby podpisywał  nim tylko dobre informacje.
Album o Słupsku, gdy zatęskni, aby otwierał i wspominał oraz wino, aby „kwiaty nie zwiędły”.
Radna  Małgorzata  Lenart jako  nowa  radna  podziękowała  panu  Michałuszkowi  za  cierpliwość
w  odpowiedziach,  kiedy  tłumaczył  i  odpowiadał  na  jej  być  może  jeszcze  naiwne  pytania
i za wyjątkową kulturę osobistą.

18)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Skarbnika  Miasta  Słupska  (druk  nr  3/10)
(nagranie: 2:53:07-2:57:10)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 74 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że projekt uchwały radni
otrzymali w dniu 10 grudnia 2018 r.
Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka  przedstawiła  projekt  uchwały
wraz z uzasadnieniem oraz autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projekt uchwały.
Nikt  z  radnych  się  nie  zgłosił  wobec  tego  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie
wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powołania Skarbnika Miasta Słupska.
(Uchwała Nr  III/35/18  w sprawie powołania Skarbnika Miasta Słupska stanowi załącznik Nr 75
do niniejszego protokołu).
Brawa.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk podziękowała Radzie Miejskiej za obdarzenie jej
dużym zaufaniem i powierzenie funkcji Skarbnika Miasta, a Pani Prezydent - za wiarę w jej osobę. 
Powiedziała,  że  jest  otwarta  na  rozmowy z  radnymi,  Dyrektorami  Wydziałów,  z  kierownikami
miejskich jednostek i z pracownikami spółek miejskich. 
Podkreśliła, że wszystkie działania będzie zawsze podejmowała tylko i wyłącznie dla dobra miasta.

19)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Prezydenta  Miasta
Słupska (druk nr 3/25)

(nagranie: 2:57:27-3:01:51)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 76 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  8  listopada  2018  r.
wpłynęła do Rady Miejskiej w Słupsku skarga na działalność Prezydenta Miasta Słupska w zakresie
dostępności  dróg  dojazdowych  do  firm  usytuowanych  przy  ul.  Borchardta  od  ulicy  Portowej
w Słupsku.
Dodała, że skargę przekazała do Prezydenta Miasta w celu zajęcia stanowiska oraz do rozpoznania
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej.
Poinformowała,  że  Komisja  po zapoznaniu  się  ze  skargą  i  stanowiskiem  Prezydenta  Miasta
oraz  po  wysłuchaniu  skarżącego  większością  głosów  (6  głosów  za,  bez  głosów  przeciwnych
i  2  głosach  wstrzymujących  się)  przyjęła  stanowisko  Prezydenta  Miasta  i  uznała  skargę
za bezzasadną.
Przypomniała,  że  treść  skargi,  stanowisko  Prezydenta  Miasta  oraz  stanowisko  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji przekazała radnym wraz z projektem uchwały uznającym skargę za bezzasadną
w dniu 21 grudnia br.
(Kserokopia  skargi  stanowi  załącznik  Nr  77,  stanowisko  Prezydenta  Miasta  Słupska  stanowi
załącznik  Nr  78,  a  stanowisko  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  stanowi  załącznik  Nr  79
do niniejszego protokołu).
Zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos  w sprawie  skargi  i  przedłożonego  projektu
uchwały?
Głos w sprawie zabrali   radni  : Bogusław Dobkowski, Anna Rożek.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Wojciech  Gajewski,  Łukasz  Jaworski,
Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna
Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Bogusław Dobkowski
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
większością głosów podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta
Miasta Słupska.
(Uchwała Nr  III/36/18 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska 
stanowi załącznik Nr 80 do niniejszego protokołu).

20)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  Nr  II/6/02  Rady
Miejskiej w Słupsku z dnia 27 listopada 2002 r.  w sprawie uchwalenia Statutu Miasta
Słupska (druk nr 3/7);

(nagranie: 3:01:53-3:03:39)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 81 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że w bieżącym roku Rada
Miejska w Słupsku dokonała trzech zmian Statutu Miasta Słupska. W związku z tym zaistniała
konieczność ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr II/6/02 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
27  listopada  2002  r.  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Miasta  Słupska,  uwzględniającego  zmiany
zawarte w podjętych uchwałach.
Dodała, że zgodnie z § 36. Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku wystąpiła z inicjatywą
uchwałodawczą w tej sprawie. 
Przypomniała, że projekt uchwały radni otrzymali w dniu 7 grudnia br.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały?
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  Nr II/6/02
Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 listopada 2002 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miasta
Słupska.
(Uchwała Nr  III/37/18  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr II/6/02 Rady Miejskiej
w Słupsku z  dnia  27  listopada  2002 r.  w sprawie  uchwalenia  Statutu  Miasta  Słupska  stanowi
załącznik Nr 82 do niniejszego protokołu).
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21) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/638/17 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla
radnych Rady Miejskiej w Słupsku oraz zasad zwrotu kosztów podróży przysługujących
radnym Rady Miejskiej w Słupsku (druk nr 3/20)

(nagranie: 3:03:42-3:05:28)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 83 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  na podstawie  §  36.
Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku wystąpiła  z inicjatywą uchwałodawczą w sprawie
zmiany uchwały Nr XLVI/638/17 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie
ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Słupsku oraz zasad
zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym Rady Miejskiej w Słupsku.
Dodała,  że  treść  projektu  uchwały  została  uzgodniona  z  Klubami  Radnych  Rady  Miejskiej
w Słupsku.
Przypomniała, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w dniu 21 grudnia 2018 r.
Zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie  projektu  uchwały?
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska,  Anna Rożek,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Artur  Wiszniewski,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Paweł Skowroński, Jacek Szaran, Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLVI/638/17  Rady
Miejskiej  w Słupsku  z  dnia  28  grudnia  2017  r.  w  sprawie  ustalenia  zasad  przyznawania
i wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Słupsku oraz zasad zwrotu kosztów podróży
przysługujących radnym Rady Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała Nr  III/38/18 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/638/17 Rady Miejskiej  w Słupsku
z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych
Rady  Miejskiej  w  Słupsku  oraz  zasad  zwrotu  kosztów  podróży  przysługujących  radnym  Rady
Miejskiej w Słupsku stanowi załącznik Nr 84 do niniejszego protokołu).

22)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  delegowania  dwóch  radnych  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Miasta Słupska (druk nr 3/11)

(nagranie:3:05:30-3:07:39)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 85 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w ustawie o samorządzie
powiatowym art.  38a nakazuje utworzenie komisji  bezpieczeństwa i  porządku w celu realizacji
przez Starostę (w przypadku powiatu grodzkiego jakim jest miasto Słupsk – Prezydenta Miasta)
zadań w zakresie zwierzchnictwa nad powiatowymi służbami, inspekcjami  i strażami oraz zadań
określonych w ustawach w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli. Natomiast
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ust. 2 powyższego artykułu precyzuje zakres zadań komisji, a ust. 5 pkt. 2 ww. ustawy precyzuje,
że  w  skład  komisji  wchodzi  dwóch  radnych  delegowanych  przez  radę powiatu.  Powiedziała,
że w związku z tym Prezydent  Miasta pismem z dnia 22 listopada 2018 r.  zwrócił  się do niej
o delegowanie radnych w skład tej Komisji. 
(Pismo z dnia 22 listopada 2018 r. znak:BiZK-IV.5510.4.2018 Prezydenta Miasta Słupska stanowi
załącznik Nr 86 do niniejszego protokołu).
Następnie  poinformowała,  że  w  porozumieniu  z  Przewodniczącymi  Klubów  Radnych  Rady
Miejskiej   w Słupsku zaproponowała w skład Komisji radnego Ryszarda Kruka i  radnego Jana
Lange i  w celu  wypełnienia  przez  Radę zapisu  ustawy wystąpiła z  inicjatywą  uchwałodawczą
w przedmiotowej sprawie. 
Przypomniała, że projekt uchwały radni otrzymali w dniu 10 grudnia 2018 r.
Jednocześnie poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 18 grudnia
2018 r. zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 87 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały?
Nikt z radnych nie zgłosił się wobec tego poddała projekt uchwały pod  głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne  :
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  delegowania  dwóch  radnych  Rady  Miejskiej
w Słupsku do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Miasta Słupska.
(Uchwała  Nr   III/39/18  w  sprawie  delegowania  dwóch  radnych  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
do Komisji  Bezpieczeństwa i  Porządku Miasta Słupska stanowi załącznik Nr 88 do niniejszego
protokołu).

23) podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Słupsku
upoważnionego do określenia terminu i miejsca wykonywania zadania oraz miejscowości
rozpoczęcia  i  zakończenia  podróży  służbowej  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej
w Słupsku (druk nr 3/12)

(nagranie: 3:07:41-3:09:25)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 89 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że paragraf  2.
Rozporządzenia  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i Administracji  w sprawie  sposobu  ustalania
należności  z tytułu zwrotu  kosztów podróży służbowych radnych gminy z dnia  31 lipca  2000 r.
stanowi, że termin i miejsce wykonywania zadania oraz miejscowość rozpoczęcia i zakończenia
podróży  służbowej  określa  przewodniczący  rady  gminy  w poleceniu  wyjazdu  służbowego,
a czynności tych w stosunku do przewodniczącego rady dokonuje wiceprzewodniczący wskazany
przez radę. 
Zaproponowała, aby czynności tych dokonywał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Słupsku
Tadeusz Bobrowski.
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Przypomniała, że projekt uchwały radni otrzymali w dniu 14 grudnia 2018 roku.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu uchwały?
Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się  wobec  tego  poddała  projekt  uchwały  pod   głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej
w  Słupsku  upoważnionego  do  określenia  terminu  i  miejsca  wykonywania  zadania
oraz  miejscowości  rozpoczęcia  i  zakończenia  podróży  służbowej  Przewodniczącego  Rady
Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała Nr  III/40/18 w sprawie  wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Słupsku
upoważnionego  do  określenia  terminu  i  miejsca  wykonywania  zadania  oraz  miejscowości
rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Słupsku stanowi
załącznik Nr 90 do niniejszego protokołu).

24) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących i Wiceprzewodniczących stałych
Komisji Rady Miejskiej w Słupsku (druk nr 3/13).

(nagranie: 3:09:27-3:11:53)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 91 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska przypomniała,  że w dniu  28 listopada br.
Rada Miejska w Słupsku podjęła  uchwałę Nr II/18/18 w sprawie powołania osobowego składu
stałych komisji  Rady Miejskiej  w Słupsku,  a  w dniach 18 – 21 grudnia 2018 roku odbyły się
posiedzenia Komisji zwołane zgodnie z § 6 ust.1 Regulaminu pracy Rady Miejskiej  w Słupsku
stanowiącego załącznik Nr 5 do Statutu Miasta Słupska.
Poinformowała, że na podstawie § 6 ust.2 Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku Komisje
wystąpiły do Rady Miejskiej z wnioskami o wybór Przewodniczących i Wiceprzewodniczących. 
1. Komisja  Rewizyjna  na  Przewodniczącego  zgłosiła  radnego  Łukasza  Jaworskiego,

a na Wiceprzewodniczącego radną Aldonę Żurawską
     (Wnioski Komisji stanowią załączniki Nr 92 i 93 do niniejszego protokołu).
2. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na Przewodniczącego zgłosiła radnego Pawła Szewczyka,

a na Wiceprzewodniczącego radnego Pawła Skowrońskiego.
     (Wnioski Komisji stanowią załączniki Nr 94 i 95 do niniejszego protokołu).
3. Komisja  Finansów  na  Przewodniczącego  zgłosiła  radnego  Adama  Tredera,

a na Wiceprzewodniczącego radnego Bogusława Dobkowskiego.
     (Wnioski Komisji stanowią załączniki Nr 96 i 97 do niniejszego protokołu).
4. Komisja  Gospodarki  Komunalnej  na  Przewodniczącego  zgłosiła  radnego  Jana  Lange,

a na Wiceprzewodniczącego radną Annę Mrowińską.
     (Wnioski Komisji stanowią załączniki Nr 99 i 99 do niniejszego protokołu).
5. Komisja  Edukacji  na  Przewodniczącego  zgłosiła  radną  Małgorzatę  Lenart,

a na Wiceprzewodniczącego radnego Ryszarda Kruka.
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     (Wnioski Komisji stanowią załączniki Nr 100 i 101 do niniejszego protokołu).
6. Komisja Spraw Społecznych na Przewodniczącego zgłosiła radnego Wojciecha Lewenstama,

a na Wiceprzewodniczącego radną Annę Rożek.
     (Wnioski Komisji stanowią załączniki Nr 102 i 103 do niniejszego protokołu).
Następnie powiedziała, że wszystkie wnioski Komisji uwzględniła w przedłożonym radnym w dniu
21 grudnia br. projekcie uchwały.
(Projekt  uchwały  uwzględniający  wnioski  Komisji  stanowi  załącznik  Nr  104  do  niniejszego
protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu uchwały?
Nikt z radnych nie zgłosił się wobec tego poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  wyboru Przewodniczących i Wiceprzewodniczących
stałych Komisji Rady Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała Nr  III/41/18 w sprawie  wyboru Przewodniczących i  Wiceprzewodniczących stałych
Komisji Rady Miejskiej w Słupsku stanowi załącznik Nr 105 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt. 7. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku na          
2019 rok.

(nagranie: 3:12:04-3:13:36)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  zgodnie  z  §  2  ust.1
Regulaminu pracy Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Słupsku stanowiącego załącznik nr  4
do  Statutu  Miasta  Słupska,  Komisja  pracuje  według  rocznego  planu  pracy,  który  przedstawia
Radzie do zatwierdzenia przed rozpoczęciem roku.
Dodała,  że  na  posiedzeniu  w  dniu  21  grudnia  br.  Komisja  ustaliła  plan  pracy  na  rok  2019
i przedłożyła Radzie Miejskiej do zatwierdzenia.
(Plan pracy Komisji na 2019 rok stanowi załącznik Nr 106 do niniejszego protokołu).
Następnie  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie  tego  planu?
Nikt z radnych nie zgłosił się wobec tego poddała plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok pod
głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Paweł Skowroński,  Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran,  Paweł Szewczyk,
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
jednogłośnie zatwierdziła plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku na rok
2019.

Ad.pkt.8 Podjęcie uchwał:
- podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 3/18)
(nagranie: 3:13:42-5:57:34)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu  15 listopada br.,
zgodnie z art. 238 ust. 1 i 2 oraz art. 230 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach
publicznych,  Prezydent  Miasta  przedłożył  Radzie  Miejskiej  projekt  uchwały  budżetowej  wraz
z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi oraz projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej
prognozy  finansowej  Miasta  Słupska  na  lata  2019-2033,  które  zostały  przekazane  radnym
do zapoznania się.
(Projekt uchwały budżetowej (druk nr 3/18) wraz z materiałami informacyjnymi stanowi załącznik
Nr 107 do niniejszego protokołu.
Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-
2033 - druk nr 3/19, stanowi załącznik Nr 108).
Następnie przypomniała, że w dniu 12 grudnia przekazała radnym uchwały Składu Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 7 grudnia 2018 r.:
1) w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta Słupska na 2019 rok oraz możliwości
sfinansowania planowanego deficytu budżetu
(Uchwała ta stanowi załącznik Nr 109 do niniejszego protokołu)
2) w sprawie  opinii o projekcie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Słupska na lata

2019-2033.
(Uchwała ta stanowi załącznik Nr 110 do niniejszego protokołu)
Ponadto poinformowała, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2019
rok  był  przedmiotem obrad  Komisji  Finansów,  która  w  wyniku  głosowania  nie  wydała  opinii
(głosowanie było nierozstrzygnięte) oraz Komisji Gospodarki Komunalnej, która przyjęła projekt
do wiadomości.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 111 i 112 do niniejszego protokołu).
Następnie  poinformowała,  że  z  projektem  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy
finansowej miasta Słupska na lata 2019-2033 zapoznały się Komisje Finansów, która zaopiniowała
go pozytywnie oraz  Komisja Gospodarki Komunalnej przyjęła projekt uchwały do wiadomości.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 113 i 114 do niniejszego protokołu).
Poinformowała również, że w dniu 24 oraz 27 grudnia  Prezydent Miasta przedłożył autopoprawki
do złożonego w dniu 15 listopada projektu budżetu Miasta na 2019 r, które niezwłocznie radnym
przekazała.
(Autopoprawki  Prezydenta  Miasta  Słupska  do  projektu  budżetu  Miasta  na  2019  rok  pismo
z 24 grudnia 2018 r. stanowi załącznik Nr 115, a pismo z 27 grudnia 2018 roku stanowi załącznik
Nr 116 do niniejszego protokołu).
Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka powiedziała  kilka  zdań  wstępu  na
temat proponowanego projektu budżetu Miasta na 2019 rok.
Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przedstawił projekt budżetu Miasta Słupska na 2019
rok wraz z autopoprawkami oraz wniósł ustnie kolejną autopoprawkę polegającą na tym, że na
str.21  rozdziału  zamiast  „801”,  powinno  być  „801206050”  budowa bieżni  przy  Zespole  Szkół
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Sportowych.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej T  adeusz Bobrowski zgłosił następujące wnioski do budżetu
Miasta na 2019 rok:
- wybudowanie drogi technicznej do kwoty 1,5 mln zł (druk nr 3/18),
-  przesunięcie  w wpf na rok 2019 – 200.000 zł.  i  rok 2020 – 2.800.000 zł.  zakończenie ulicę
Konarskiego,
- wykreślenie z budżetu kwotę 1 mln zł. na remont Pomnika przy pl. Zwycięstwa,
- wykreślenie § 21 poz.3 upoważnienia Prezydenta Miasta do zmiany w wydatkach majątkowych
z wyłączeniem przeniesień między działami.
Ponadto zaapelował do Pani Prezydent, aby: zrównać nierówności wynagrodzeń kobiet, odbudować
kadry w Urzędzie Miejskim oraz zatrudnić więcej  osób w Wydziale  zajmującym się  egzekucją
prawa miejscowego w zakresie wywozu śmieci.
Radny Bogusław Dobkowski zwrócił uwagę na problem odprowadzania wód opadowych na terenie
osiedla Niepodległości i Piastów. 
Jeżeli  chodzi  o drogę techniczną,  to jest  innego zdania niż radny Tadeusz Bobrowski.  Uważał,
że przedsiębiorcy trzeba pomóc i zbudować drogę dobrą i docelową.
W kwestii wykreślenia z budżetu kwoty na remont pomnika, to jest za tym wnioskiem. 
Na koniec poruszył sprawę remontu obiektu MCK-u.
Radny Artur Wiszniewski zwrócił uwagę na kondycję Miasta i kierunki rozwoju Miasta, o których
decydują inwestycje.  Przedstawił inwestycje jakie zapisane są w budżecie i  podkreślił  wielkość
kwoty, jaką przeznaczono na wydatki inwestycyjne.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Wojciech  Gajewski  zapytał,  czy ustawa  o  pracowniczych
planach kapitałowych, która wchodzi w życie 1 stycznia 2019 roku  wpłynie na budżet Miasta roku
2019.  Dodał,  że  w  przypadku,  gdy  środki  na  ten  cel  zapisane  są  w  rezerwie  budżetowej,
to czy faktycznie środków wystarczy.
Ponadto  zapytał  o  drogę  techniczną,  czy w przypadku wybudowania  jej,  inwestor  dalej  będzie
planował swoją budowę, czy ta droga jako techniczna wystarczy.
Ostanie zagadnienie jakie poruszył, to polityka kadrowa w Urzędzie Miejskim i to w jaki sposób
będzie ona prowadzona.
Radny Jan Lange zwrócił uwagę na bardzo małą ilość środków w budżecie na inwestycje drogowe
oraz na działania zmierzające do budowy nowych dróg.
Wyraził swoje zdanie, co do budowy drogi technicznej. 
Następnie poruszył sprawę MCK-u, gdzie planuje się zainwestować około 5 mln zł. Zastanawiał
się, czy kwotę przeznaczoną na termomodernizację obiektu MCK-u nie lepiej przeznaczyć na inny
obiekt, bo tu ile by Miasto nie włożyło pieniędzy i co by w nim nie zrobiło, to i tak będzie to
zawsze  „Szkaradek  Słupska”.  Jego  zdaniem należałoby to  wszystko  rozebrać,  zbudować  nowy
budynek  z  perspektywą  dla  MCK  i  dla  mieszkań  komunalnych,  czy  innych.
Następnie  poparł  wniosek  radnego  Tadeusza  Bobrowskiego  o  wykreślenie  kwoty  1  mln  zł
przeznaczonego  na  pomnik  przy  pl.  Zwycięstwa.  Zaproponował,  aby  kwotę  tę  przeznaczyć
na dofinansowanie remontu nawierzchni ul. Zygmunta Augusta.
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski  odniósł  się  do  wypowiedzi  radnego
Artura Wiszniewskiego
Radny Paweł Szewczyk zwrócił uwagę na niskie planowanie inwestycji drogowych, brak działań
z  zakresu  uzbrajania  terenów  pod  budownictwo  mieszkaniowe  i  inwestycyjne.  Uważał,
że w budżecie nie wskazano również skąd Miasto będzie i w jaki sposób, pozyskiwać mieszkańców.
Odniósł się również do działań podejmowanych w zakresie gospodarki mieszkaniowej i do karty
mieszkańca.
Radny  Adam  Treder powiedział,  że  w  dziale  900  jest  zapisana  pozycja:  projekt  wymiany
oświetlenia dróg i  w dziale 600 w budżecie partycypacyjnym 2.19 sekundniki świetlne.  Zgłosił
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wniosek o  dodanie  pozycji  -  bezpieczeństwo ruchu na  drogach  poprzez  połączenie  tych  zadań
i doświetlenie przejść dla pieszych przy realizacji tych inwestycji. Zaproponował, aby przeznaczyć
na to kwotę 500.000 zł.
Radny  Jan  Lange poinformował  radnych  o  konsekwencjach  nie  podjęcia  w  dniu  dzisiejszym
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta na 2019 rok.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała Prezydenta Miasta, czy Miasto jest
przygotowane do zmian ustawowych w związku z:
- rozporządzeniem Ministra Edukacji, że każdy uczeń w szkole ma mieć szafkę.
- ustawą, która wejdzie w życie 1 września, że w szkołach młodzieżowych zajęcia mogą odbywać
się sześć dni w tygodniu. Zapytała, co wtedy z pracownikami administracji i obsługi.
Podkreśliła, że będą potrzebne na to dodatkowe pieniądze i czy Miasto jest na to przygotowane.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski odniósł się do wypowiedzi radnego Jana
Lange.
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka odniosła się do części uwag, refleksji
i wniosków radnych. 
W pierwszej kolejności odniosła się do wypowiedzi radnego Tadeusza Bobrowskiego w sprawie:
drogi  technicznej,  zagospodarowania  terenu  wokół  pomnika  na  pl.  Zwycięstwa  –  skweru,
wynagrodzeń pracowników, odbudowanie kadry Urzędu Miasta.
Następnie odniosła się do wypowiedzi radnego Bogusława Dobkowskiego, w sprawie zarządzania
wodami opadowymi, potwierdzając, że zadanie to jest zaplanowane i uwzględnione w budżecie;
w sprawie generalnego remontu i termomodernizacji MCK-u .
Ponadto  potwierdziła,  że  inwestycja  „Legionów Polskich”  będzie  realizowana.  Miasto  aplikuje
o środki z Urzędu Wojewódzkiego i prawie ma gwarancję, że dostanie dopłatę do tej inwestycji
w wysokości do 80% w ramach dużego projektu finansowego, który ma być uruchomiony zimą.
W dalszej kolejności odniosła się do wypowiedzi radnego Pawła Szewczyka w sprawie uzbrajania
nowych terenów pod budownictwo mieszkaniowe.
Następnie  nawiązała  do  wniosku  radnego  Lange  w  sprawie  remontu  ul.  Zygmunta  Augusta.
Powiedziała, że uczciwe jest rozłożenie tego projektu na trzy lata, bo nie wykona się go w rok,
ani w dwa lata przy obecnych realiach budżetowych.
Na zakończenie powiedziała,  że jest  w stanie  wycofać się z  przeznaczenia 1 mln zł.  na skwer
za pomnikiem i przełożyć realizację zadania na późniejsze lata. Natomiast te pieniądze przeznaczyć
na zadania, o których mówili radni.
Natomiast  podkreśliła,  że  wszystkie  inne  rzeczy  zapisane  w  budżecie  są  naprawdę  uczciwe,
transparentne i wspólnie z Radą możliwe do realizacji.
Radny Bogusław Dobkowski odniósł się do wypowiedzi Pani Prezydent w sprawie MCK-u.
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski odniósł  się  do  wypowiedzi  pani
Prezydent w kwestii braku pieniędzy na podwyżki.
Radny Paweł Szewczyk odniósł się do dyskusji w sprawie remontu MCK-u.
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka odniosła się do wypowiedzi radnego
Tadeusza Bobrowskiego.
Radny Jan Lange odniósł się do wypowiedzi pani Prezydent.
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka odpowiedziała radnemu Janowi Lange.
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki szczegółowo wyjaśnił sprawę budowy
drogi technicznej na Strefie w Głobinie.
Następnie  wyjaśnił  sprawę  sygnalizowaną  przez  radnego  Bogusława  Dobkowskiego  dotyczącą
zbiorników retencyjnych.
Odniósł się do wniosku radnego Adama Tredera w sprawie doświetlenia przejść dla pieszych.
Kolejną  sprawę,  którą  wyjaśnił,  to  przeniesienie  remontu  ul.  Konarskiego  na  rok  2019
oraz zwiększenie środków na remont ul. Zygmunta Augusta.
Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur  Michałuszek  odniósł  się  do  wniosku  w  sprawie  wykreślenia
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upoważnienia dla Prezydenta Miasta oraz budowy drogi technicznej.
Odniósł się  również do dyskusji  w sprawie dróg w mieście  i  ustawy o pracowniczych planach
kapitałowych
Następnie poprosił o 15 minut przerwy w celu uzgodnienia sprawy dotyczącej remontu MCK-u.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska powiedziała,  że wyrazi  zgodę na przerwę,
jednak najpierw, przypomni zgłoszone przez radnych wnioski do budżetu,| które po przerwie podda
pod głosowanie:
- doświetlenia przejść dla pieszych,
- zmniejszenia kwoty na przebudowę MCK-u,
- zwiększenie finansowania remontu ul. Zygmunta Augusta,
- przesunięcie inwestycji Konarskiego na 2019 rok z kwotą 200.000 zł.,
- wykreślenie zagospodarowania terenu przy pomniku na pl. Zwycięstwa,
- droga techniczna 1,5 mln zł.
- wykreślenia § 21 poz.3.
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski  po  wyjaśnieniach  Skarbnika
zmodyfikował swój wniosek dot. § 21, czyli wykreślić część zdania „dokonywania zmian w planie
wydatków na uposażenia i wynagrodzenia ze stosunku pracy”, pozostałą część zdania pozostawić.
Radny Jan Lange zgłosił wniosek o wydłużenie przerwy do 30 minut.
Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur  Michałuszek przypomniał  ogólne  zasady  związane
z wprowadzaniem do budżetu miasta zaproponowanych przez radnych zmian.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła 30 minut przerwy, do godz.13.48.

Po przerwie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie.
Prezydent  Miasta  Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka podziękowała za wszystkie  złożone
podczas  dyskusji  uwagi  i  wnioski,  a  następnie  poinformowała  o  uwzględnionych
i  nieuwzględnionych  przez  nią  wnioskach  radnych  wprowadzając  jednocześnie  autopoprawki
do budżetu miasta.
Zgłosiła autopoprawkę w sprawie zdjęcie kwoty 1 mln zł. przeznaczonej na skwer za pomnikiem
Żołnierza  Polskiego  na  pl.  Zwycięstwa  i  dopisanie  do  tegorocznego  budżetu  kwoty  800.000
na rozpoczęcie prac na Zygmunta Augusta oraz kwoty 200.000 zł. na ul. Konarskiego.
Następnie  zgłosiła  autopoprawkę  o  ujęciu  kwoty  150.000  zł.  na  rozpoczęcie  doświetleń  ulic
na przejściach, gdzie nie będzie wymiana lamp z projektu unijnego. Dodała, że po doświetleniu
nowymi lampami, gdyby się okazało, że są jeszcze inne miejsca słabo doświetlone, to w 2020 roku
zadanie będzie kontynuowane.
Jednocześnie poinformowała, że chciałaby zachować budowę drogi oraz pozostawić inne zadania.
Radny  Adam  Treder  zaakceptował  propozycję  pani  Prezydent  –  rozłożenia  realizacji  zadania
dotyczącego doświetleń miejsc dla pieszych, na dwa lata.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  pod głosowanie  wniosek  radnego
Tadeusza Bobrowskiego o zmniejszenie kwoty 2.100.000 przeznaczonej  na wybudowanie drogi
technicznej do kwoty 1.500.000 zł.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (3)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Anna Mrowińska
PRZECIW (13)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Jan  Lange,
Małgorzata  Lenart,  Anna  Rożek,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł
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Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w  wyniku  głosowania  większością  głosów  nie  uwzględniła  wniosku  radnego  Tadeusza
Bobrowskiego.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  pod głosowanie  wniosek  radnego
Tadeusza Bobrowskiego o wykreślenie z  poz. 3. w par. 21 części zdania.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (7)
Tadeusz  Bobrowski,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Adam Treder
PRZECIW (12)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart,
Anna  Rożek,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku  w  wyniku
głosowania  większością  głosów  nie  uwzględniła  wniosku  radnego  Tadeusza  Bobrowskiego.
Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek powiedział, że w związku z tym, iż wydatki budżetu
zwiększą się o kwotę 150.000 zł. na doświetlenie zgłasza autopoprawkę o źródłach finansowania,
bo powstanie deficyt większy o kwotę 150.000 zł. i proponuje się sfinansować go z zaciągniętych
zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2019 rok wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (15)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Rożek,  Paweł  Skowroński,  Piotr
Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
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w wyniku głosowania  większością  głosów podjęła  uchwałę  w sprawie  uchwalenia  budżetu
Miasta Słupska na 2019 rok.
(Uchwała  Nr  III/42/18  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta  Słupska  na  2019  rok  stanowi
załącznik Nr 117 do niniejszego protokołu).
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka powiedziała, że uściskała pana Artura
Michałuszka,  bo tak naprawdę to głosowanie,  to jest  piękne zwieńczenie jego pracy w ratuszu.
Podziękowała  mu  i  za  kulturę  i  za  umiejętność  kulturalnego  negocjowania  z  radnymi,  jak  się
okazało niezwykle skutecznego. 
Następnie zadeklarowała, jednocześnie dziękując radnym za to głosowanie, że z panią Anią Gajdą-
Szewczuk, z kierownictwem  uczynią wszystko, aby ten budżet w miarę harmonijnie albo jeszcze
lepiej realizować.

- podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata
2019-2033 (druk nr 3/19)

(nagranie: 5:58:01-5:59:52)

Skarbnik Miasta Słupska Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawkami.
(Autopoprawka z dnia 28 grudnia 2018 r. pismo znak:PRIK-RPK-I.3020.13.2018 stanowi załącznik
Nr 118 do niniejszego protokołu).
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały
zaopiniowały Komisje: Finansów, która zaopiniowała go pozytywnie oraz Gospodarki Komunalnej,
która przyjęła go do wiadomości.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.
Nikt z radnych się nie zgłosił wobec tego poddała projekt uchwały wraz z autopoprawkami pod
głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Mrowińska
BRAK GŁOSU (2)
Paweł Skowroński, Jacek Szaran
NIEOBECNI (2)
Kazimierz Czyż, Andrzej Obecny
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania większością  głosów podjęła uchwałę w sprawie  zmiany wieloletniej
prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033.
(Uchwała Nr III/43/18 w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata
2019-2033 stanowi załącznik Nr 119 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt. 9. Interpelacje i zapytania radnych.
(nagranie: 5:59:52-6:09:47)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że zgodnie z art.24 ust.3 ustawy
o  samorządzie  gminnym  -w sprawach  dotyczących  gminy  radni  mogą  kierować  interpelacje
i zapytania.
Przypomniała czego może dotyczyć interpelacja oraz co powinna zawierać.
A następnie przypomniała w jakich sprawach składa się zapytanie oraz co powinno zawierać.
Dodała również, że interpelacje i zapytania składa się na piśmie do przewodniczącego rady, który
przekazuje  je  niezwłocznie  Prezydentowi  i  Prezydent  lub  osoba  przez  niego  wyznaczona,  jest
zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania
interpelacji lub zapytania.
Jednocześnie  przypomniała  że  zgodnie  z  §  30  Regulaminu  Pracy  Rady  Miejskiej
w Słupsku radny ma prawo  złożenia  interpelacji  lub zapytania na  piśmie  do  Przewodniczącego
Rady - na sesji w punkcie „interpelacje i zapytania radnych", a między sesjami w Wydziale Obsługi
Rady Miejskiej.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby teraz złożyć  i odczytać swoją interpelację lub
wniosek?
Radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania:
1. Radna Anna Rożek w sprawie:
- Karty Miejskiej,
- remontu ulicy Zygmunta Augusta,
-  stosowanych  w  Urzędzie  miejskim  i  jednostkach  organizacyjnych  procedur  w  sprawach

mobbingowych,
-  składu  Komisji  Koordynacyjnej  ds.  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego  oraz  terminów

spotkań,
- remontu łącznika między ul. Lipową, a ul. Wiśniową,
- uczestnictwa Miasta Słupska w programach dotyczących seniorów.
2.  Radny Paweł  Szewczyk w sprawie  realizacji  programu chodnikowego oraz  budowy ścieżek
rowerowych,
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska na zakończenie poinformowała, że Prezydent
Miasta  pismem z  26  listopada  br.  zwróciła  się  do  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  o  wytypowanie
swojego przedstawiciela do współpracy z Młodzieżową Radą Miasta Słupska IV kadencji. 
W uzgodnieniu z Klubami Radnych do współpracy z tą Radą wytypowana została radna Aldona
Żurowska.
Ponadto poinformowała, że Prezydent Miasta w dniu 12 grudnia br. zwróciła się do Rady Miejskiej,
by  wskazała  swojego  przedstawiciela  do   Rady  Seniorów.  Jednocześnie  prosiła,  by  do  końca
obecnej kadencji tej Rady, czyli do listopada 2019 r.  pozostał nim wytypowany przez Radę Miejską
poprzedniej kadencji, były  radny Mieczysław Jaroszewicz.
Dodała, że pismo to skierowała do Komisji Edukacji, która na posiedzeniu 19 grudnia przychyliła
się do tej prośby.
Następnie stwierdziła, że jeżeli nie usłyszy teraz sprzeciwu, poinformuje panią Prezydent, iż Rada
wyraziła  zgodę,  by  jej  przedstawicielem  w  Radzie  Seniorów  do  końca  obecnej  kadencji  był
Mieczysław Jaroszewicz, 
Nikt z radnych nie zgłosił sprzeciwu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że przedstawicielem Rady Miejskiej w Słupsku
w Radzie Seniorów będzie Mieczysław Jaroszewicz.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska w imieniu Przewodniczącej Komisji Edukacji
poprosiła, aby członkowie Komisji udali się na krótkie posiedzenie.
Następnie stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku zrealizowała porządek obrad. 
Zamknęła 3. w obecnej kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
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Koniec sesji: godz.: 14.08
(Płyta dvd z nagraniem III  sesji Rady Miejskiej w Słupsku stanowi załącznik nr 120 do niniejszego 
protokołu.)
Protokół sporządziła:
Bożena Dacko

Sekretarz obrad:                                                                               Przewodnicząca
                                                                                                   Rady Miejskiej w Słupsku
Kamil Bierka  
                                                                                                       Beata Chrzanowska                       

 


